
 

 

 
Aan het College van Gedeputeerde Staten 
van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ‘s – Hertogenbosch 
 
Onderwerp: vragen op grond van artikel 3.2 van het Reglement van Orde 
Betreft: Brabants Nachtnet 
 
               ‘s – Hertogenbosch, 21 juli 2010 
 
Geacht college, 
 
In de openbare besluitenlijst van 20 juli staat de onderstaande passage opgetekend: 
 
De proef met het Brabants Nachtnet wordt in afgeslankte vorm voortgezet tot 
december 2012. De treinen van donderdagnacht komen te vervallen, evenals de 
verbinding tussen Tilburg en ’s-Hertogenbosch.  
 
In de commissie EMG van 21 mei jl. is commissiebreed gepleit om in ieder geval het 
traject Den Bosch - Tilburg in stand te houden op de vrijdag- en zaterdagnacht. 
De gedeputeerde heeft aangegeven dit heel heldere signaal op te pakken. 
 
Ook de gemeenteraad van Tilburg wijst in zijn brief van 12 juli jl. op het belang van dit 
traject als onderdeel van een netwerk. Bovendien geeft de raad aan hieraan graag 
een bijdrage te leveren.  
 
Naar aanleiding van het bovenstaande stelt de CDA-fractie u de volgende vragen: 
 

1. Wat is er mis gegaan in het overleg met NS ten aanzien van het in stand 
houden van het traject? 

2. Waarom heeft u, gelet op de breed gedragen wens van de commissie EMG, 
deze niet eerder geïnformeerd over kennelijk mislukken van het overleg met 
NS? 

3. Ziet u, mede gelet op de brief van de gemeenteraad van Tilburg (en de 
handreiking die hierin gelezen kan worden), nog mogelijkheden om het traject 
Tilburg-Den Bosch alsnog in stand te houden? 

 
Wij zien uw reactie met grote belangstelling tegemoet. 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de CDA – fractie, 
Roland van Vugt 


